
ДО: Костадин Димитров, кмет на 
Община Пловдив

ЧРЕЗ: Атанас Узунов, председател на 
Общински съвет Пловдив

П И Т А Н Е  

ОТНОСНО: Канализация в кв, Гаганица.

ОТ: Веселина Александрова, Владимир Славенски, Георги Рогачев - общински 

съветници от ППГОС “Продължаваме Промяната - Демократична България”

ПРАВНО ОСНОВАНИЕ: На основание чл. 17, т. 5, чл. 80, ал.1 и ал. 2, от Правилника 

за организацията и дейностите на Пловдивски Общински съвет и чл. 33, ал. 1, т. 4 от 

ЗМСМА.

Уважаеми г-н кмет,

В предходно питане, през 2023 година, зададохме конкретни въпроси относно 

спешната нужда от изграждането на канализация в кв. Гаганица, където живеят повече 

от 500 пловдивчани. Въпреки, че според Общия устройствен план, зоната на квартала е 

смесена обслужваща и производствена, следва Община Пловдив да осигури минимални 

жилищни условия и хигиена на квартала, населен от над 60 години насам. С получения 

отговор на предходното питане под номер 23-ХП-14-1 / 25.07.2023 година, предишната 

администрация ни дава яснота, че е изготвен и е приет предварителен проект за 

изменение на ПУП - ПУР /план за улична регулация/, но няма приет окончателен проект. 

В тази връзка, отправяме към вас следните въпроси:

1. На какъв етап е изготвянето на окончателния проект за изменение на ПУП - ПУР, 

транспортно комуникационна схема, схеми съгласно чл. 108 от ЗУТ и работен 

проект по част „ВиК"?



2. Извършени ли са необходимите съгласувателни процедури със заинтересованите 

институции /НКЖИ, АПИ, РИОСВ и др./?

3. Кандидатствала ли е Община Пловдив за целеви средства по програми, съответно 

получавани ли са целеви средства или предвиждани ли са такива за изграждането 

на канализация в Гаганица?

Очакваме отговор на въпросите в законов срок и в писмена форма.

С уважение:

Веселина Александрова

Владимир Славенски

Георги Рогачев



Общински съвет-Пловдив <obs@plovdiv.bg>

Питане до кмета
1 съобщение

Veselina Alexandrova <vesalexandrova@gmail.com> 14 февруари 2024 г. в 14:18
До: Obshtinski Savet <obs@plovdiv.bg>

Здравейте,

Приложено изпращам питане от съветници от ПП-ДБ за предстоящата сесия на ОбС.

P.S. Има уговорка на Председателски съвет да не четем питанията, за да не губим време, предвид тежката 
сесия, но разбира се, очакваме отговор в срок и в писмена форма.

Поздрави,
Веселина Александрова

Plovdiv
Mobile: +359886703676
Mail: vesalexandrova@grnail.com
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